
SEJA SKUPŠČINSKIH ZBOROV
Zadnje skupno zasedanje skupščine občine Moste-Polje je bilo precej nena-

vadno. Skupščina, sklicana za 21. april je bila le skupno zasedanje družbenopo-
litičnega zbora in zbora krajevnih skupnosti. Ker zbor združenega dela ni bU
sklepčen, je imel sejo 4. maja in jo tudi končal. Prav tako je s sejo končal zbor
krajevnih skupnosti, družbenopolitični zbor pa še ni obravnaval vseh točk
dnevnega reda.

Aprilsko skupno zasedanje družbe-
nopolitičnega zbora in zbora krajev-
nih skupnosti je bilo sila razburljivo,
saj je bilo veliko zapletov in deljenja
lekcij iz demokracije. Najprej sta
Ante Madjar, vodja poslanskega
kluba LDS, in Stane Brezovar, vodja
poslanskega kluba SDP, protestirala
proti načinu sklica seje in določanju
dnevnega reda. Največ pripomb sta
imela ravno na slednje, saj je predsed-
stvo skupščine, ki ga vodi podpred-
sednik skupščine Vilijem Celestina,
določilo predlog dnevnega reda zase-
danja zborov občinske skupščine
s preglasovanjem in ne s konsenzom,
kot je bil običaj do sedaj. Poleg vrst-
nega reda točk dnevnega reda je bila
najbolj sporna točka o usklajevanju
odloka o sestavi in pristojnosti zborov
skupščine in odloka o načinu volitev
funkcionarjev občinske skupščine.

Čeprav je predsedstvo na dnevni
red skupnega zasedanja uvrstilo to
točko, kot je na februarskem zaseda-
nju ob volitvah župana zahteval De-
mos, ni pripravilo nikakršnega gra-
diva, zato sta to storili LDS in SDP.
Ker pa se o usklajevanju lahko odloča
le na skupni seji, so točko srcer uvr-
stili na dnevni red. vendar o njej
zbora nista sklepala. Po dveinpolur-

nem prerekanju so poslanci vendarle
sprejeli dnevni red, ki ga je predlagala
usklajevalna komisija, skupno zase-
danje obeh zborov pa je vodil Jože
Bevec (SLS), predsednik zbora kra-
jevnih skupnosti.

Oba zbora sta sprejela predlog od-
loka o sprejetju ureditvenega načrta.
ki bo omogočil začetek urejanja Pe-
trolovih skladišč v Polju, ki so ga pri-
pravljali več let. Ker je Petrol sogla-
šal, da bo plačal prestavitev enega

avtobusnega postjališča. je bila
sporna postavitev drugega, začasnega
postajališča. da ne bi bilo krajanom
krajevne skupnosti Vevče-Spodnji
Kašelj treba hoditi po cesti, ko bo
v Petrolu gradbišče. Da bi bil odlok
vendarle sprejet, se je občinski izvršni
svet odločil, da bo plačal postavitev
začasnega postajališča.

Poslanci so tudi sprejeli sklep, da
bo občinska skupščina na slavnostni
seji ob občinskem prazniku podelila
nagrade občine Moste-Polje za leto
1992 knjižnici Jože Mazovec in ko-
mornemu zboru Pentakord. Nagradi
sta bili ob prazniku tudi podeljeni.
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Največ pa so poslanci razpravljali
o predlogu LDS in SDP o uskladitvi
spornih odlokov. Ante Madjar (LDS)
je dejal, da ne ve, zakaj Demos tako
nasprotuje uskladitvi teh dveh odlo-
kov, če pa je to sam zahteval že febru-
arja. Poudaril je, da je moščanska
skupščina edina od ljubljanskih
skupščin. kjer je za izvolitev skupščin-
skih funkcionarjev potrebna dvotret-
jinska večina. Janez Lesar (NDS) je
povedal, da sta LDS in SDP za tako
spremembo predvsem za to, da bi
laže obvladali politični prostor v ob-
čini. Poudaril je, da gre za uzurpacijo
oblasti in dodal, naj predlog uskladi-
tve teh odlokov pripravi občinski iz-
vršni svet. Anton Stravs (NDS) je
dejal, da hoče LDS vrniti demokra-
cijo na nepravo pot. Stane Brezovar
(SDP) se je čudil takemu odporu De-
mosa, saj LDS in SDP le skušata ures-
ničiti Demosovo pobudo. Janez Ža-
gar (Demos) pa je dejal, da ni potrebe
po spremembah in se zavzel, naj za
volitve občinskih funkcionarjev
ostane dvotretjinska večina.

Oba zbora sta sprejela sklep, da
predloženi osnutek odloka o spre-
membah in dopolnitvah odloka o na-
činu volitev funkcionarjev skupščine
občine Moste-Polje predstavlja os-
novo za dogovor med strankami. Na
osnovi s.trankarskega dogovora pa naj
se pripravi gradivo za manjšo skupno
sejo zborov občinske skupščine.

Poslanci so tudi obravnavali poro-
čilo o delu izvršnega sveta in upravnih
organov za leto 1992. Oba zbora sta
poročilo izvršnega sveta s pripom-
bami sprejela, od izvršnega sveta pa
sta tudi zahtevala, naj za prihodnjo
sejo pripravi celotno poročilo o po-
teku sanacije v Izolirki. Po tej točki je
družbenopolitični zbor prekinil s sejo.

Zbor krajevnih skupnosti je po
kratkem postopku sprejel še odlok
o zaključnem računu občinskega pro-
računa in s pripombami osnutek do-
govora o oblikovanju in razporejanju
sredstev za financiranje javne porabe
v občinah in mestu za leto 1993, osnu-
tek odloka o letošnjem občinskem
proračunu in osnutek odloka o usta-
novitvi javnega zavoda športnih ob-
jektov Moste.

Zbor združenega dela je na seji 4.
maja po kratkem postopku sprejel od-
lok o zaključnem računu občinskega
proračuna za lani. V razpravi o os-
nutku dogovora o oblikovanju in raz-
porejanju sredstev za financiranje
javne porabe v občinah in mestu za
letos je statutarno-pravna komisija
dala dve pripombi. Predvsem da je 6.
člen dogovora o delitvenih razmerjih
med udeleženkami dogovora še neus-
klajen in da je nedopustno, da je v 10.
členu zapisano, da ni nujno, da je ta
dogovor sprejet soglasno. Zbor je os-
nutek dogovora sprejel s pripom-
bami.

Poslanci so sprejeli tudi osnutek
odloka o občinskem proračunu za le-
tos s pripombo. da naj izvršni svet, če
ne more prek proračuna pa z bančnim
denarjem omogoči razvoj podjetni-
štva v občini. Prav tako so poslanci
sprejeli poročilo o delu izvršnega
sveta in upravnih organov za lani.

Zbor združenega dela je brez daljše
razprave tudi sprejel predlog odloka
o sprejetju ureditvenega načrta za ob-
močje urejanja Petrola, osnutek od-
loka o ustanovitvi javnega zavoda
športnih objektov Moste ter sklepa
o podelitvi občinskih nagrad.
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